
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 80

Ministeren bedes kommentere på nedenstående henvendelse fra en kæde af fast food-

restauranter angående muligheden for at fjerne afgiften på elektricitet, der er anvendt

komfortkøling:

”Når vi producerer burgere i vores køkkener, bliver der varmt. Det er faktisk så varmt, at

vi må køle køkkenerne ned, for at opfylde fødevarelovgivningen, fordi eksempelvis vores

chokoladeknapper smelter sammen.

Alligevel skal vi betale ekstra ”komfort køl afgift” som om det var for vores komforts skyld,

at vi køler ned.

Det er vi nødt til, for at have ordentlige arbejdsforhold og fødevareforhold. Det er derfor

ikke komfort, så den afgift burde afskaffes.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael Aastrup Jen-

sen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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